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Ministerul Energiei propune, din nou, fuziunea CEO Oltenia cu Hidroelectrica.

Fondul Proprietatea nu stie

Ministerul Energiei ia în calcul o integrarea a CEO Oltenia cu Hidroelectrica, a anuntat, marti, Doru Visan,

secretar de stat în acest minister. 

„Cea mai buna combinatie pe care o vad este carbunele cu Hidroelectrica, o companie noua, al carui actionar este

statul, care sa rascumpere actiunile de la Fondul Proprietatea. Aceasta consider ca este calea legala si de parcurs.

Este la minister (o propunere – n.red.) si mai departe promovata de minister în cele doua comisii”, a afirmat Doru

Visan, marti, în cadrul ZF Power Summit.

Acesta si-a argumentat pozitia, reamintind de faptul ca, în anii trecuti, a mai existat aceasta propunere, dar a fost

respinsa de industrie.

„Este o varianta de lucru. Fiti sigura ca suntem constienti de dificultatile care exista. Ştiti ca aceasta solutie

ajunsese într-un stadiu foarte avansat în anii trecuti si a fost blocata. Daca nu, cu certitudine spun, începând cu luna

aprilie, pentru carbune, va tebui sa promovam schema de sprijin cu acceptul Comisiei Europene, de patru ani, cu o

prognoza de restructurare”, a detaliat Visan.

FP detine aproximativ 20% din Hidroelectrica, acestea fiind evaluate la 3,53 miliarde de lei, la finele lunii ianuarie

2019.

Hidroelectrica a obtinut un profit de 1,55 miliarde de lei, anul trecut, la o crestere a cifrei de afaceri de 14%, la

4,25 miliarde de lei.

„Este o stire proaspata. Am citit ca s-a facut aceasta declaratie în cadrul acestei dezbateri. Deocamdata, pe surse

oficiale, nu am primit nimic în acest sens. Noi avem în plan acest lucru (vânzarea pachetului de la Hidroelectrica).

Am avut acest proces prin care am dorit sa vindem pachetul nostru la Hidroelectrica. Din pacate, din cauza acestei

ordonante aprobata la sfârsitul anului trecut, 114... Aceasta a introdus un element în piata de nesiguranta, de

instabilitate legislativa. Din acel moment, a fost foarte dificil pentru orice investitor sa faca niste calcule exacte cu

privire la care este potentialul viitor de generare de profit al acestei companii. Chiar si în acest moment sutn foarte

multe elemente pe care nu le stim ca investitor – cantitatea de energie care ar trebui sa fie furnizata de

Hidroelectrica, pretul. Toate acestea sunt niste elemente esentiale pentru orice investitor ca sa faca o evaluare cu

privire la valoarea companiei”, a afirmat Calin Metes, Vice President / Executive Director la Franklin Templeton

Investments, administratorul FP.

Reprezentantul Franklin a mai sustinut ca principala lor optiune de exit este listarea Hidroelectrica pe Bursa de

Valori Bucuresti (BVB), dar „statul n-a facut nimic în acest sens în ultimul an”.
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